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Pr. Arsenie Papacioc despre mesajul Pr. Iustin Pârvu :  
„E un zgomot foarte devreme…Nu sunt de părere. . .  ” 

 
Părintele Arsenie Papacioc, duhovnicul Mănăstirii „Sf. Maria” din Techirghiol, s-a exprimat 

în legătură cu mesajul Părintelui Iustin Pârvu de la Mănăstirea Petru Vodă din jud. Neamţ.  
În opinia Părintelui Arsenie, mesajul duhovnicului de la Neamţ nu face decât să tulbure 

credincioşii, iar, prin aceasta, să cădem pradă ispitelor diavolului.  
„Dacă aş fi pus în situaţia să mă închin la 666, atunci aş lua măsuri pe viaţă şi pe moarte. 

Dar până atunci... . E o grabă şi, dacă ar fi să mă angajez la o luptă (duhovnicească, n. red.), nu e o 
tactică bună de luptă … E un zgomot foarte devreme, ce îi angajează pe credincioşii care se 
consumă şi îi dau duşmanului câştig de cauză... Nu-i momentul şi, poate, nu va fi acest moment cât 
vom trăi noi. Astea sunt probleme de timp. Aşa că se face un zgomot gratuit, risipind ceva. Nu sunt 
de părere….” 

 
Totodată, duhovnicul de la malul Mării Negre îi îndemână pe credincioşi la păstrarea unei 

vieţi duhovniceşti de echilibru şi de rugăciune neîncetată, chiar dacă suntem supuşi ispitelor:  
„Suntem făcuţi de Dumnezeu cu multă  posibilitate de înţelegere, dar şi cu putinţa de a ne 

orienta în timp… 
Vezi-ţi de viaţa ta duhovnicească, pentru că Biserica este acolo întru totul unde este 

Adevărul.  
Să spui neîncetat «Doamne Iisus Hristoase, miluieşte-mă pe mine, păcătosul». Să spui 

rugăciuni la Maica Domnului, Stăpâna Cerului şi a Pământului, care este supărată pe cei care nu-i 
mai cer nimic.  

Avem un înger păzitor, pe care ni l-a dat Dumnezeu ca să ne păzească sufletul până la 
moarte, pentru ca să fim păziţi şi să nu lase viaţa noastă în mâinile unui duşman, care este 
diavolul. 

Şi, mai înainte de toate, îl avem pe Iisus; de ce nu-i cerem ajutorul Lui? Să ne rugăm lui 
Dumnezeu când e vorba de ceva. Niciodată, niciodată nu ne rugăm degeaba!!! 

Nu mă tem de focul ăsta, mă tem de alt foc!”. 
 
Cu privire la mesajul Părintelui Iustin Pârvu în care se spune că ierarhii Bisericii „trec 

aceste lucruri sub tăcere, având preocupări mai de seamă decât are acest popor”, Părintele 
Arsenie Papacioc afirmă că:  

„Sfântul Sinod face ce doreşte, nu pot să-i poruncesc, pentru că are putere de 
discernământ ca şi Hristos, ca şi noi. Eu stau liniştit, ca să stau şi mâine liniştit.” 

 
Despre documentele care conţin informaţii stocate electronic, Părintele Arsenie Papacioc 

spune că, deşi nu se pricepe la amănunte privind electronica, acceptarea documentelor nu 
însemnă lepădarea de credinţă, situaţie asemănătoare cu cea în care ne-am afla pe teritoriul unui 
stat străin:  
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„Dacă ne-am găsi în Turcia, am cumpăra pâine pe bani turceşti, dar asta nu înseamnă că 
ne-am turcit. ” 

 
Întrebat ce mesaj i-ar transmite Părintelui Iustin Pârvu de la Neamţ, duhovnicul de la 

Techirghiol, în vârstă de 96 de ani, a spus:  
„Am mare evlavie la Părintele Iustin, dar nu sunt de părere... Eu vreau o evoluţie fără 

revoluţie.. i-aş spune: «Blagosloviţi şi mă iertaţi».” 
 
 
Video preview la linkul: http://www.youtube.com/watch?v=OTignBfd98w.  
Pentru video la calitate broadcast, contactaţi Biroul de presă,  tel. 0721 283 549. 
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